

Sep. 20th 2017

Dear Parents,

We would like to officially invite you to attend the 2017 UISZ Arts Festival!

What: Festival of Arts 2017
When: Sep29th
Who: UISZ student and the
community
Where: Gym at UISZ
Why: TO CELEBRATE THE ARTS!

We are pleased to announce the 2017 Festival of Arts will be hosted at UISZ this year on Friday Sep. 29th.

We will have Art Exhibitions, T - shirt silkscreening, Cornhole Game, Temporary Tattoos, Collaborative Painting, Performances, Dance, a Visiting Artist and many activities for the children!

We hope you can attend and look forward to seeing you on next Friday.

Best regards,

Jon DenHartigh
Secondary School Art Teacher

尊敬的家长,

我正式地邀请您来我校参加 2017 增城誉德莱国际学校艺术节!

活动: 2017 学年艺术节庆典活动

时间: 9 月 29 日

谁将参与: 增城誉德莱国际学校的
学生以及家长朋友们

地点: 增城誉德莱国际学校体育馆

参与原因: 庆祝艺术!

我非常高兴在此宣布: 2017 增城誉德莱国际学校艺术节将会在 9 月 29 日那天在学校体育馆举进。

我们在当天将会为学生和家长们安排一系列的艺术活动: 其中包括学生艺术作品展, T 恤衫丝网漏印法活动, 丢沙包游戏, 临时纹身活动, 团队合作完成油画作品, 师生舞蹈表演以及其他许多的艺术相关活动!

我们非常希望您在下周五能抽空过来参加我们的艺术节活动。

您真诚的,

Jon DenHartigh
中学部美术老师
2017 年 9 月 20 日

2017 년 9 월 20 일

존경하는 학부모님께,

2017 년 UISZ 예술 축제에 여러분을 공식적으로 초대합니다!

무엇: 2017 년 예술 축제

언제: 9 월 29 일

누가: UISZ 학생들과

UISZ 공동체 구성원 모두

어디: UISZ 운동장에서

왜: 학생들의 예술 활동을

기념하기 위해

저희는 올해 9 월 29 일(금)에 UISZ 에서 2017 년 예술 축제를 개최할 수 있게 된 것에 대해 매우 기쁘게 생각합니다.

저희는 미술 작품 전시, 티셔츠 실크 스크린, 콘 홀 게임, 1 회성 문신, 협동 유화 완성하기 활동, 공연, 춤 경연 및 예술가 초대뿐만 아니라 아이들을 위한 활동도 다양하게 준비했습니다!

저희는 돌아오는 금요일 예술의 날에 여러분을 만나 뵈 수 있기를 소망합니다.

대단히 감사합니다.

Jon DenHartigh

중고등학교 미술 선생님